Art@Lunch Pizza Logo

ifva greenlab 精選作品
ifva greenlab Selected Works

日期及時間 Date & Time: 15/05  1pm
地點：agnès b. 電影院 Venue: agnès b. CINEMA
節目查詢 Programme Enquiries: 2582 0273
免費入場 Free admission

主辦Presenter: (HKAC Logo)
策劃Curated by: (ifva Logo)

------------------------------------------------------------------

午間藝萃節目系列，致力推動社區參與，促進文化交流和藝術多樣化，為繁忙的灣仔區和附近地區的居民和上班族，提供一個另類欣賞藝術的途徑。午間藝萃於2014年3月至8月期間，每月第三個星期四的午膳時間，放映精選短片。

ifva為充份發揮「incubator」的角色，於2006 年成立greenlab，聯同不同機構，以委約形式，讓歷屆ifva 得獎或入圍的優秀導演，獲得更多培育空間和創作機會，繼續發揮創意力量。今次嚴選了七部由2009至2013年的ifva greenlab作品與大家分享（香港／彩色／54分鐘）。

Art@Lunch is a programme emphasising community engagement, cultural exchange and diversity, offering an alternative way of art appreciation to the hustling Wanchai neighborhood as well as those who live and work in nearby district areas during lunchtime. Short films are selected and shown on every third Thursday from March to August 2014. 

In order to fully fulfill the role as an “incubator”, ifva founded the greenlab in 2006 by collaborating with various organisations to produce commissioned works. greenlab provides past award winners or finalists of ifva with opportunities to hone their skills and to produce more creative works. This time, seven commissioned short films produced from 2009 to 2013 will be showcased. (Hong Kong/ Col/ 54 mins)


從今天起 Tomorrow is Another Day
香港Hong Kong /  2012 / 彩色Col / 4’ 13” 
 粵語對白，中英文字幕In Cantonese with Chinese & English Subtitles

導演：洪榮杰 Director: Kit Hung

ifva greenlab 2011-2012︰僱員再培訓局二十週年委約計劃——《喜樂．同路》委約計劃Employee Retraining Board 20th Anniversary Commissioning Project


驚濤洶湧The Waves
香港Hong Kong /  2012 / 彩色Col / 6’ 21” 
粵語對白，中文字幕In Cantonese with Chinese Subtitles

導演：張經緯 Director: Cheung King-wai

ifva greenlab 2011-2012︰可持續發展委員會委約計劃Council for Sustainable Development Commissioning Project


Eleven to Seven 
香港Hong Kong / 2011 / 彩色 Col / 5’ 30”
粵語對白，無字幕In Cantonese with no Subtitles

導演：麥曦茵 Director: Heiward Mak Hei-yan

ifva greenlab 2010-2011︰7-Eleven《連結創意社群》委約計劃7-Eleven @ community Commissioning Project


7-11 勝在有JENNY JENNY@7-11
香港Hong Kong / 2011/ 彩色 Col  / 4’ 30”
粵語對白，無字幕In Cantonese with no Subtitles

導演：黃精甫 Director: Wong Ching-po

ifva greenlab 2010-2011︰7-Eleven《連結創意社群》委約計劃7-Eleven @ community Commissioning Project


飛輪夢Search for the Tourbillion
香港Hong Kong / 2013 / 彩色Col / 2’ 30” 
粵語對白，中英文字幕In Cantonese with Chinese & English Subtitles

導演：吳浩然 Director: Chris Ng Ho-yin

ifva greenlab 2012-2013︰Google《香港搜尋故事》委約計劃Google Search Stories Commissioning Project

藝海星尋Search for the Dream of Red Pavilion
香港Hong Kong / 2013/ 彩色Col  / 2’ 30"
粵語對白，中英文字幕In Cantonese with Chinese & English Subtitles

導演：梁銘佳 Director: Leung Ming-kai

ifva greenlab 2012-2013︰Google《香港搜尋故事》委約計劃Google Search Stories Commissioning Project


愛．戀事Stories
香港Hong Kong / 2009 / 彩色Col  / 29’ 32”
粵語對白，中英文字幕In Cantonese with Chinese & English Subtitles

導演：曾翠珊 Director: Tsang Tsui-shan

ifva greenlab 2009-2010︰側田音樂專輯短片《愛．發現》委約計劃Justin Lo Music Album Shorts “Love/Nothing to hide” Commissioning Project

由香港藝術中心主辦，ifva 是一個旨在推廣香港及亞洲獨立影像媒體創作人的搖籃及推手。 始於 1995 年，ifva 前名為「香港獨立短片及錄像比賽」，以比賽為平台，歷年來造就了不少本地及國際上舉足輕重的電影及媒體創作人，涉獵的範疇包括短片、錄像、動畫及互動媒體。本著突破框框的信念和強調獨立精神，ifva 一直蛻變演進，推動各種影像的文化及探索創意媒體的無限可能，除一年一度的比賽和 ifva 節，更著力舉辦「創意策動」及「全民參與」兩大範疇下的各種計劃，旨在承傳獨立精神，連結創意社群。ifva 亦是每年香港影視娛樂博覽的核心項目。
 
Organised by Hong Kong Arts Centre, ifva is an Incubator for Film and Visual media in Asia (formerly the Hong Kong Independent Short Film and Video Awards). Founded in 1995, ifva serves as a platform that actively promotes and encourages creative talents in Asia, making short films, videos, animation and interactive media. With a cutting-edge vision and highlight independent spirit, ifva has evolved to promote different visual cultures while exploring the boundless potential of creative media. In addition to the annual competition and festival, ifva curates a host of programmes under two initiatives, “Cultivation” and “Engagement”. By connecting creative communities all over the world, ifva aims to engage everyone in the art of creation. ifva is also a core event of Entertainment Expo Hong Kong

網頁Website: www.ifva.com
